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Sent: Wed 9/2/2020 12:09:46 PM

Subject: RE: Kamerdebat Q&As

Received: Wed 9/2/2020 12:09:00 PM

Eens en dat laatste punt is wat apart geformuleerd. Er is geen sprake immers van opleggen van guarantaine maar slechts een

advies conform richtlijn inmiddels in de laatste versie dus het lijkt alsof hier sprake is van een misverstand oid,

Wellicht dat ff checken bi; [RE erst ?

Van: 5.1.2e ) JEEI e minvws.nl>
Verzonden: woensdag 2 september 2020 14:02

an:IE)EIc ins n>
Onderwerp: RE: Kamerdebat Q&As

EN

De GGD heeft gisteren een nieuwe brief aan de minister toegezonden. Kern is volgens mij dat de GGD’en introductie van de app

als haalbaar beschouwen, met inachtneming van ongeveer 2 weken vanaf vaststellen handelingsperspectief. We hebben gisteren

het handelingsperspectief vastgesteld, dus dan zou eind volgende week een haalbare planning moeten zijn.

Het handelingsperspectief leggen we eenduidig vast in de richtlijn LCI. De suggestie om te zorgen voor een ruim surplus aan

testcapaciteit is lastig in te vullen vermoed ik. Zal ik die testcapaciteit checken bij PG? En zullen we via RIVM en PG vragen aan

het OMT om te adviseren over de effectiviteit van asymptomatisch testen irt CoronaMelder?

Het punt over opleggen van quarantaine is deels juridisch. Moeten we daar nog naar laten kijken door WJZ of de Landsadvocaat?
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